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برگزاری دوره های تخصصی برای توانمندسازی معلمان 
تربیت بدنی در یزد

یزد- صادقی مقدم- معاون تربیت بدنی اداره کل آموزش و پرورش استان 
یزد گفت: به منظور توانمندسازی آموزگاران ابتدایی و معلمان تربیت بدنی 
مدارس نسبت به برگزاری دوره های آموزشی و تخصصی اقدام شده و در 

طی سال این دوره ها برگزار خواهد شد.
ابوالفضل شبانی، در مراسم افتتاحیه المپیاد ورزشی درون مدرسه ای در 
شهر شاهدیه افزود: معلمان تربیت بدنی دارای توانمندی زیادی هستند و 
در راستای ارائه آموزش های تخصصی و همچنین بهتر شدن فعالیت های 

ورزشی در مدارس، این دوره ها برگزار می شود.
با اشاره به اجرای طرح  شهید سلیمانی در مدارس استان اظهار  وی 
داشت: این طرح به منظور ایجاد چمن های مصنوعی و ساخت و تجهیز 
سالن های ورزشی در سطح مدارس از سال قبل آغاز شده و در سال 

تحصیلی جدید نیز استمرار دارد.
معاون تربیت بدنی اداره کل آموزش و پرورش استان یزد با اشاره به 
برگزاری المپیادهای ورزشی درون مدرسه ای در سطح مدارس استان گفت: 
المپیادهای درون مدرسه ای آمادگی جسمانی و سلامت دانش آموزان را 
به دنبال دارد و فرصت مشارکت وسیع تر در فعالیت های ورزشی را فراهم 

می کند.
وی ادامه داد: این مسابقات در تمام مدارس استان برگزار می شود و 
تیم های برتر در مناطق و سپس استانی و کشوری حضور می یابند ؛ این 
المپیادها در مدارس ابتدایی به صورت جشنواره برگزار و برترین ها در 

مسابقات کشوری در قالب جشنواره به رقابت خواهند پرداخت.
رئیس شورای اسلامی شهر شاهدیه نیز در این مراسم گفت: اقداماتی 
در راستای فعالیت های فرهنگی و ورزشی در مدارس انجام شده و در 

دستور کار است.
علی میرجلیلی با اشاره به اینکه ایجاد چمن مصنوعی منوط به همکاری 
آموزش و پرورش است اظهار داشت: اقدامات اولیه و زیرسازی توسط 
شهرداری انجام می شود و لذا همکاری آموزش و پرورش برای تجهیز 

مدارس در این زمینه مورد انتظار است.
وی اظهار داشت :در هفته ای که گذشت، با دعوت از رئیس آموزش 
و پرورش ناحیه یک یزد مشکلات مدارس شهر شاهدیه مورد بررسی قرار 
گرفت و ایجاد چمن مصنوعی در پنج مدرسه پیش بینی شده که امیدواریم 

این موضوع با همکاری آموزش و پرورش محقق شود.
مدیر آموزشگاه دخترانه آزادمنش شهر شاهدیه نیز در این مراسم گفت: 
علی رغم اینکه این مدرسه فاقد معلم تربیت بدنی است، اما فعالیت های 
ورزشی در دستور کار قرار گرفته و با همکاری آموزگاران، خانواده ها و 

دانش آموزان در حال برگزاری است.
نسلی  تربیت  را  ای  مدرسه  درون  المپیاد  از  ذاکرزاده، هدف  سعیده 
شاداب با آمادگی جسمانی برشمرد و اظهار داشت: این المپیاد در رشته 
های مختلف اعم از بازی های بومی محلی، کاراته، طناب زنی، شطرنج، 

ژیمناستیک، حلقه زنی و ... در این مدرسه دنبال می شود .
ذاکرزاده گفت: این آموزشگاه ۳۳۰ دانش آموز دارد و امیدواریم مسئولان 
مربوطه در زمینه تامین معلم ورزش و مربی بهداشت اهتمام داشته و برای 
فعالیت های ورزشی که در نشاط و سلامت دانش آموزان نقش موثری 
دارد، در زمینه تجهیزات ورزشی و آسفالت حیاط آموزشگاه مساعدت لازم 

را داشته باشند.

با حضور دبیر شورای عالی مناطق آزاد
نرم افزار بسته های سرمایه گذاری منطقه آزاد انزلی 

رونمایی شد
در جریان نمایشگاه فرصت های سرمایه گذاری kishinvex با حضور 
حجت الله عبدالملکی مشاور رییس جمهور و دبیر شورای عالی مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی،نرم افزار بسته های سرمایه گذاری منطقه آزاد انزلی با 

عنوان کیمیا انزلی رونمایی شد.
این نرم افزار در نسخه های اندروید و iOS و وب از سوی سازمان منطقه 

آزاد انزلی به منظور دسترسی آسان و سریع کاربران منتشر شد.
دبیر  و  جمهور  رییس  مشاور  عبدالملکی  اله  گزارش حجت  بنابراین 
شورای عالی مناطق آزاد در لوح یادبود این رونمایی با قدردانی از مساعی 

سازمان منطقه آزاد انزلی نوشت؛
کار بسیار ارزشمند همکاران منطقه آزاد انزلی در معرفی بسته های 

سرمایه گذاری قابل تقدیر است.

معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی مطرح کرد  

توزیع عادلانه منابع در استان ها مانع از مهاجرت هنرمندان
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی گفت: 
اگر بخواهیم هنرمندان مهاجرت نکنند و عدالت 
فرهنگی که یک شعار است و ما به دنبال آن 
هستیم محقق شود، باید امکانات، تجبهزات و 
منابع مالی خودمان را به صورت عادلانه در همه 
استان ها تقسیم کنیم و راهی جز این نداریم، 
اما اینکه امکان پذیر باشد یا خیر بحث جداگانه 

ای دارد. 
معصومه مجدم – اتحاد ملت، محمد خزاعی 
در نشست هم  ماه  آبان  عصر چهارشنبه 17 
اندیشی فعالین حوزه سینمایی خوزستان که 
در اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
متعددی  سفرهای  کرد:  اظهار  شد،  برگزار 
 ۶۰ حدود  به  امسال  ایم،  داشته  استانها  به 
شهرستان سفر کردهایم و درد و دل هنرمندان 
را شنیدهایم. برخی از قول هایی را که داده ایم 
توانسته ایم تا امروز اجرایی کنیم برخی دیگر از 

قول ها نیز انشاالله اجرایی خواهد شد. 
خوزستان  استاندار  از  قدردانی  ضمن  وی 
آقای  با  امروز  که  ای  کرد: طی جلسه  عنوان 
محراب داشتیم، توافقات خوبی در حوزه سینما 
با ایشان خواهیم نوشت؛ بسیاری از مسائلی 
که شما امروز مطرح کردید دغدغه مدیر کل 
و  هنری  معاون  و  ارشاد خوزستان  و  فرهنگ 
منتقل  ما  به  که  است  بوده  ایشان  سینمایی 

کرده اند.
بنده  رئیس سازمان سینمایی کشور گفت: 
معتقد هستم که اگر بخواهیم کاری را در کشور 
اندازی  انجام دهیم و در حوزه سینما پوست 
شکل بگیرد باید به استان ها توجه جدی داشته 
باشیم که قطعاً شما هم بر این باور هستید، این 
یک واقعیت است پس فکر نکنید امروز بدنه 

سینما حرفها ی کشور از تهران است. 
وی اضافه کرد: اکثر هنرمندانی که در حال 
فعالیت هستند و در واقع بزرگان سینمای ما، 
از شهرستان ها آمده اند پس قدر خودتان را 

بدانید. 
کرد:  اظهار  کشور  سینمایی  سازمان  رئیس 
شاید برخی از هنرمندان بنا به دلایلی مجبور 
به مهاجرت شده، به تهران آمده و آنجا فعالیت 
لذا  هستند  خطه  همین  از  آنها  اما  میکنند 
اکنون  از هنرمندان بزرگ خوزستانی  بسیاری 
در تهران فعالیت می کنند؛ شما نیز به دلایل 
متعدد در استان خودتان مانده اید لذا به ارتقاء 

سطح فرهنگی استان خودتان کمک کنید. 
هنرمندان  بخواهیم  اگر  داد:  ادامه  خزاعی 
مهاجرت نکنند و عدالت فرهنگی که یک شعار 
است و ما به دنبال آن هستیم محقق شود، باید 
امکانات، تجبهزات و منابع مالی خودمان را به 
صورت عادلانه در همه استان ها تقسیم کنیم و 
راهی جز این نداریم، اما اینکه امکان پذیر باشد 

یا خیر بحث جداگانه ای دارد. 
معاون وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی عنوان 
کرد: بنده از زمانی که در این سمت مشغول 
به فعالیت شده ام توجه ویژه ای به استان ها 
داشته ام، دل مشغولی من استان ها بوده که 

این موضوع دلایل مختلفی دارد. 
وی اضافه کرد: یکی از دلایل این است که 
تمام  و  ام  کرده  شروع  شهرستان  از  خودم 
مسائلی را که مطرح میکنید لمس کردم و درک 
می کنم؛ دلیل دیگر این است که معتقدم همه 
ظرفیت ها در تهران است، خانواده سینما ایران 

۲۶ هزار نفر است و ما باید نگاه جامع و کاملی 
به همه این خانواده داشته باشیم تا اتفاقات 

کاملی رخ دهد. 
کرد:  بیان  کشور  سینمایی  سازمان  رئیس 
سینمای جوان اهتمام جدی به استان ها داشته 
شهرستان  به  را  اعتبارات  درصد   7۰ که  اند 
تهران  به  درصد   ۳۰ فقط  و  داده  تخصیص 

اختصاص دادند. 
افتتاح 5۰ سینما در شهرستان ها

در  حتی  مراکز  تمام  در  کرد:  اضافه  وی 
حوزه زیرساخت توجه جدی با استان ها شده 
آستانه  در  الان  همین  که  طوری  به  است، 
افتتاحیه 5۰ سینما در شهرستان ها هستیم که 
با کمک مستقیم خودمان انجام شده نه بخش 
سفرهای  به  مربوط  ها  کمک  این  خصوصی، 

استانی بوده که در سال 1۴۰۲ داشته ام. 
رئیس سازمان سینمایی کشور اظهار کرد: در 
هر استانی که قول داده ام سینمای آن را افتتاح 
کنم یا زیرساخت انجام دهم، اکنون در مرحله 
افتتاح آن هستم اما قسمت شد که در اواخر 
سال 1۴۰۲ به خوزستان سفر کنیم و امیدواریم 

تحقق وعده های ما در 1۴۰۳ قطعاً انجام شود.
در  که  دیگر  مساله  کرد:  عنوان  خزاعی 
استان ها دیدم و احساس کردم که در این مورد 
دچار مشکل هستیم، بحث تهیه کنندگی است. 
ما نمی توانیم بگوییم قرار است فیلم سازی در 
استان ها رونق بگیرد بعد یک فیلم ساز مجبور 
بشود به تهران مراجعه کند و درصد اعظمی 
از بودجه و اقتصاد خود را در اختیار یک تهیه 
فیلم  یک  بتواند  نهایت  در  تا  بگذارد  کننده 
بسازد، خیر گاهی در استان ها به تهیه کننده 

های استانی اعتماد بیشتری است. 
کنندگان  تهیه  عالی  شورای  با  افزود:  وی 
هماهنگی ها انجام شده فیلمی که در استان و 
دغدغه های استان باشد قطعا انواع مجوز داده 
جهت  در  بزرگی  اقدام  این  پس  شد  خواهد 

تحقق گفته های بنده است. 
رئیس سازمان سینمایی کشور با بیان اینکه در 
حوزه کارگردانی، جریان تولید فیلم منحصر به 
جریان اقتصاد شده بود تصریح کرد: کارگردان ها 
فیلم  بتوانند  تا  باشند  داشته  سرمایه دار  باید 
تولید کنند و اصلاً به عنوان کارگردان جای این ها 
بنیاد سینمای  امروز  اما  نمی کردند  ارزیابی  را 
فارابی مجوز دارد، سایت جدا دارد، برای کسانی 
بگیرند و  اولی مجوز  که می خواهند کارگردان 

این ربط به سرمایه آنها ندارد. بلکه آنها ثبت 
نام می کنند، نمونه آثار می فرستند و در یک 
شورای تخصصی بررسی می شود اگر در مرحله 
اول امتیاز بیاورد مرحله دوم برای ساخت شروع 

می کنند. 
صدور 8۰ پروانه کارگردان اولی در سال گذشته

خزاعی ادامه داد: سال گذشته بیش از 5۰۰ 
هنرمند مختلف از سراسر کشور ثبت نام کردند 
و بیش از 8۰ نفر پروانه کارگردانی اول گرفتند.

لذا این ها اقداماتی است که در استان ها انجام 
می شود. 

رئیس سازمان سینمایی کشور با شاره به اینکه 
جشنواره فیلم آموزشگاه ها برگزار نمی شد گفت: 
اکنون این جشنواره برگزار می شود، با نگاه جدید 
استعدادهایی داریم که نوپا و نوآموز هستند و 

در آموزشگاه ها فعالیت می کنند. 
تجهیز اماکن انجام می شود

اماکن  تجهیز  انشاالله  کرد:  عنوان  خزاعی 
انجام خواهد شد اما پروسه سختی دارد البته 
این بدان معنا نیست که هرگونه تجهیزاتی که 
داده  قرار  استان  اختیار  در  باشد  نظرتان  مد 
شود، بلکه در حد توان تا آخر سال خریداری 
خواهد شد و امیدوارم که تا پایان سال در اختیار 

قرار بگیرد. 
وی در خصوص شهرهایی که سینما ندارد 
بیان کرد: در شورای عالی سینما در ۲۰ شهریور 
ماه مصوب شد تمام شهرهای بالای 1۰۰ هزار 
نفر در سفرهای استانی مصوب می شود که 
تومان  میلیارد   5۰ تا   ۳۰ مبلغ  استان  هر  به 
تسهیلات دهند، در صورتی که قبلا این چنین 

نبوده است. 
رئیس سازمان سینمایی کشور گفت: طی این 
۲ سال تعداد ۲۳۳ سالن سینما افتتاح کرده ام 
گفته ام  که  را  هزار سینما  یک  رکورد  انشاالله 

خواهیم زد. 
خزاعی ادامه داد:این گونه نیست که نگاه من 
نگاه اقتصادی باشد بلکه معتقدم در سینما باید 
بر محتوا و مبانی محتوایی خیلی تاکید کنید. 
سینما یعنی علم و معرفت پس این باید وجود 

داشته باشد و تقویت شود.
وی افزود: البته ۶ ماه است که ما آرامش 
سینما  وارد  بنده  که  روزی  از  یعنی  داریم 
شده ام هر روز بحران های متعدد داشته ایم 
به  می توانیم  ما  که  شده اند  حل  اکنون  و 
تولید محتوا، مبانی توسعه، حوزه بین الملل، 

جشنواره ها و همه مبانی که در حوزه سینما 
است فکر کنیم.

کلنگ مسکن سینماگران به زمین زده خواهد 
شد

رئیس سازمان سینمایی کشور با بیان اینکه 
مسکن سینماگران معقوله ای بود که در شورای 
همه  کرد:  تصریح  شد  مصوب  سینما  عالی 
اسامی را از سراسر کشور خواستیم که 5۰۰ نامه 
از شهرستان ها و قریب ۲ هزار نامه از تهران به 
این ها برای کمیسیون  دست ما رسید، همه 
مسکن رفت تا در طرحی که در شورای عالی 
مصوب شد فکری کنند. شاید این ها در دوره 
من انجام نشود اما حداقل کلنگ آن را به زمین 
خواهم زد تا بدانم مشکل مسکن شهرستان ها 
حل خواهد شد.  رئیس سازمان سینمایی کشور 
خطاب به اهالی سینمای خوزستان عنوان کرد: 
دغدغه هایی که دارید همه محترم و درست 
است، در همه استان ها مطرح می شود، همه 
سرمایه های انسانی خوب هستند که این سال 
ها به این سرمایه ها کم توجهی شده، شاید من 
هم نتوانم همه چیزهایی که مد نظر شما است 
محقق کنم ولی در حال حاضر می توانم چند 

وعده به شما بدهم. 
خزاعی ادامه داد: وعده اول اینکه بعضی از 
زیرساخت ها را تجهیز کنم، دوم مشکل تهیه 
کنندگی و کارگردانی در استان ها را مرتفع کنم. 
وعده دیگر اینکه بنیاد پویانمایی تاسیس شود و 
شما بتوانید از آن بهره بگیرید، دیگر اینکه وجه 
آخر،  و مورد  تقویت شود  استانها  در  صنفی 
بحث تولید فیلم سینمایی است که خیلی از 
شماها دغدغه آن را داشتید و بارها آن را بیان 

کرده ایم که در همه استان ها مطرح می شود. 
وی اضافه کرد: در انجمن سینمایی جوان از 
سال 1۴۰۰ که من آمده ام اعلام کرده ام که این 
انجمن در سال 5 سهمیه فیلم سینمایی دارد، 
از استان ها یا تهران انتخاب و معرفی می شوند 
روی فیلمنامه های آن کار انجام شود که بتوانیم 
حمایت کنیم و سال قبل ۴ مورد آن محقق شد. 
رئیس سازمان سینمایی کشور خطاب اهالی 
ها  نماینده  کرد:از  بیان  خوزستان  سینمای 
بخواهید بودجه های استانی مصوب کنند تا هر 
استان بودجه مجزا برای تولید و توسعه سینما 
داشته باشد آن وقت مشکل همه شما مرتفع 
این  در  دخالت  تهران حق  در  ما  و  می شود 

بودجه را نداریم.

اخبار

خزاعی: اگر بخواهیم هنرمندان 
مهاجرت نکنند و عدالت 

فرهنگی که یک شعار است و 
ما به دنبال آن هستیم محقق 
شود، باید امکانات، تجبهزات 

و منابع مالی خودمان را به 
صورت عادلانه در همه استان 

ها تقسیم کنیم و راهی جز این 
نداریم، اما اینکه امکان پذیر 

باشد یا خیر بحث جداگانه ای 
دارد

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز ارزش علم را در مشکل گشایی 
از مشکلات جوامع بشری دانست و گفت: یافته های علمی کلید حل 

مشکلات جامعه است.
به گزارش زهرا محمدزاده خبرنگار روزنامه اتحاد ملت از تبریز، بهمن 
نقی پور امروز، 17 آبان در مراسم افتتاحیه همایش ملی ارتقای کیفیت 
نظام سلامت اظهار کرد: با توجه به رشد و توسعه همیشگی علم، ما نیز 
اگر خود را با روند پیشرفت علم رشد و ارتقا ندهیم و در رفع مشکلات 

مردم مصمم نباشیم از جامعه علمی و بشری عقب خواهیم ماند.
وی ادامه داد: برگزاری همایش های علمی ضمن مرور مطالب موجود، 
موجب به اشتراک گذاستن یافته های جدید علمی می شود و استفاده 
از نظرات اساتید صاحب نظر کمک زیادی در بروزرسانی داشته های 

علمی می کند.
وی تاکید کرد: ما نیازمند بروزرسانی دانش خود هستیم و بنابراین از 
تمامی اساتیدی که یافته های علمی خود را در تقویت اطلاعات موجود 
در حوزه سلامت که زیرساختی ترین بخش زندگی بشر است، عرضه 

می کنند و ما را در مسیر ارائه خدمات یاری می کنند سپاسگزارم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز از کلیه اساتید و پژوهشگران بهبود 
کیفیت در حوزه سلامت خواست تا مطالب را به صورت کاربردی و 

راهکارهای عملیاتی جهت ارتقای کیفیت خدمات سلامت ارائه دهند تا 
این رهنمودها موجب تعالی سازمان در نظام سلامت باشد که سلامت 

اساسی ترین زیر ساخت زندگی انسان است.
وی خاطرنشان کرد: با توجه به توان مالی ناکافی در کلیه جوامع و 
ایران اسلامی جهت نیل به ارائه خدمات ایده ال، نیازمند دریافت مطالب 
ارزشمند در انجام وظایف در بهینه ترین حالت ممکن و نهایت استفاده 
از داشته های علمی، مالی و نیروی انسانی در انجام وظایف و خدمت 

به مردم شریف هستیم.
وی ابراز امیدواری کرد: برگزاری این همایش موجب ارتقای کیفیت و 

تعالی در نظام سلامت در دانشگاه و در سطح کشور شود.
دانشکده  مسئولین  و  اندرکاران  دست  کلیه  از  همچنین  نقی پور 
مدیریت و معاونت توسعه و سایر حوزه ها در برگزاری این همایش مهم 

و ارزشمند تقدیر و تشکر کرد.
معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه نیز در این همایش با اشاره به 
نقش فرایندهای مدیریتی و پشتیبان در ارتقای کیفیت نظام سلامت، 
مشتری ها،  بر  مبتنی  است  فرایندی  کیفیت  مدیریت  کرد:  اذعان 
حقایق، کار تیمی و پاسخگویی که منجر به ارتقای فرهنگ سازمانی در 

زمینه کیفیت می شود و در گرو کار منسجم تیمی است.
علی جنتی بیان کرد: زمانی ما میتوانیم از کیفیت مطمئن شویم که 
همه صاحبان فرایند هم معتقد باشند هم پاسخگو باشند و هم مهارت 

لازم را داشته باشند و کار تیمی منسجم انجام دهند.
وی تشریح کرد: سازمان برای بقاء و دوام بایستی مدام فرایندهایش را 
ارتقاء داده و مشتریانش را راضی نگه دارد. وی افزود: رشد و شکوفایی 
سازمان در کاهش ریسک ها واصلاح فرایندها است و سازمان برای 

نوآوری نیازمند توجه به کیفیت و حرکت رو به جلو است.
معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه همچنین سودآوری سازمان را 
در رضایت مشتری ها و توجه به فرایندها و کیفیت مدیریت عنوان کرد.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی تبریز نیز در این همایش، رویکرد 
مبتنی بر شواهد این همایش با اشاره به حدیثی از پیامبر اسلام بیان 
کرد: انجام تغییرات بیش از حد مدیریتی در سیستم ها زمینه ساز ارتقای 

کیفیت نیست.
واد احمدیان علم و تجربه را لازم و ملزوم ارتقای کیفیت در نظام 
سلامت دانست و تاکید کرد: تحصیل علم در زمینه مدیریت نیازمند 

همراهی و کسب تجربه ی لازم در این حوزه است.
وی اضافه کرد: اگر سیستم درست طراحی شده و جامعه پذیری لازم 
صورت گرفته باشد، شاهد ارتقای کیفیت و تعالی در نظام سلامت 

خواهیم بود.
وی همچنین گفت: بزرگترین مشکل ما امروز در مسائل اجرایی است 
و معمولا تبعیت خوبی از سیستم نداریم و این موضوع نیازمند اصلاح 

است.
دبیر علمی این همایش نیز با اشاره به رسالت دانشگاه علوم پزشکی 
تبریز و بالاخص دانشکده مدیریت و اطلاع رسانی در بحث مدیریت 
مسائل نظام سلامت در استان و درمنطقه، اظهار کرد: این دانشکده 
احساس مسئولیتی بر لزوم برگزاری این همایش کرد تا بهانه ای باشد 
هم برای یادآوری مسئله کیفیت در نظام سلامت و هم آخرین یافته ها، 

تجربیات و نظرات در این زمینه به بحث گذاشته شود.
رحیم خدایاری افزود: بیش از ۲۰۰ اثر در فرصت موجود از سراسر 
کشور برای این همایش در قالب تجربه ها و ایده های مختلف و مقالات 
و پایان نامه های کار شده در این زمینه ارسال شد که پس از انجام 
داوری های صورت گرفته نزدیک به 1۳۰ اثر مورد پذیرش قرار گرفت که 
امروز در قالب سخنرانی ها، پوسترهای الکترونیک و کلیپ های ویدوئی 

ارائه می شود و در پایان از برترین های هر حوزه تقدیر خواهد شد.
نظام  مهم  حوزه  چهار  در  را  همایش  تخصصی  نشست های  وی 
سلامت شامل پشتیبانی، بحث بالینی و بیمارستان، پیشگیری ها و 
آموزش پزشکی برشمرده و ابراز کرد: با حضور اساتید، صاحب نظران و 
افراد صاحب نظر و صاحب تجربه در پنل ها و آثار به تناسب پنل جهت 
استفاده ارائه می شوند. وی با اشاره به موارد تاثیرگذار در کیفیت، اضافه 
کرد: اگر ما دنبال عملکرد خیلی خوب و مناسب در سیستم سلامت 
هستیم بحث ارائه خدمات به مردم و کیفیت این خدمات را بایستی 

هم زمان مدیریت کنیم.
به  پنل  موضوعات  تناسب  به  افزود:  همایش  این  علمی  دبیر 

چالش های موجود نیز در نظام ارائه خدمات پرداخته خواهد شد.
همایش ملی ارتقای کیفیت و تعالی نظام سلامت امروز در دانشگاه 
علوم پزشکی تبریز و با حضور اساتیدی از دانشگاه های علوم پزشکی 
تهران و دیگر دانشگاه های علوم پزشکی کشور در تالار شهید شایان مهر 

دانشکده پزشکی برگزار شد.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز:
یافته های علمی کلید حل مشکلات جامعه است

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور 
فوق العاده ساعت 8 مورخ 1402/09/04

هیئت مدیره شرکت ستاك سازه مبنا

بشماره ثبت440706 و شناسه ملی 14003532425

از کلیه شرکاء شرکت ستاك سازه مبنا )بامسئولیت محدود(
دعوت   14003532425 ملی  شناسه  و  ثبت440706  بشماره 
میشود تا در مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده ساعت 8 مورخ 
1402/09/04 که در آدرس دفتر مرکزی شرکت به آدرس تهران-
مديريت-  خیابان  گلها-  خیابان  آباد-  سعادت  تهران-  شهر 
پلاك25- طبقه همكف- واحد1 کدپستی 1997918511 تشكیل 

می گردد، حضور بهم رسانند.
دستور جلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده ساعت 8 

مورخ 1402/09/04 :
1- انتخاب و تعیین سمت مديران

2- تعیین دارندگان حق امضاء
3- طرح و تصمیم گیری در ساير مواردی که رسیدگی به آنها در 

صلاحیت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده میباشد .

صاحبان سهام شرکت ستاك سازه مبنا )بامسئولیت محدود(


